ملـف المعــــرض ـــــ Exhibition Profile



معرض طرابلس للتجميل والأزياء Tripoli Beauty & Fashion Show

> 8 - 11 DEC 2025 Tripoli International Fair معرض طرابلس الدولي





## المحتويات | CONTENTS

| المعرض الدولي التاسع للازياء والتجميل ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ  | 02 |
|---|----|
| أهداف المعرض ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ   | 03 |
| التخصصات المستهدفة للمشاركة في المعرض——Target specializations for the exhibition——————————————————————————————————— | 04 |
| ما يقدمه المنظمون عند الحجز ——What the organizers provide upon booking?——   | 05 |
| الدعاية والإعلان ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ   | 06 |





# تنظيم وإشراف





## ABOUT US\_\_

#### **Tripoli Beauty & Fashion Show** Beaut-tex

The luxurious destination for every Female that paves the way for her to acquire and choose the best products and the finest services from elite suppliers in this fields service providers locally, regionally and internationally.

Therefore, Sakhr company, one of the leading companies in the field of organizing exhibitions and conferences since 2004, intends to hold the »international Beauty and fashion exhibition 2025 «in its tenth session to be held at the Tripoli International Exhibition, during the month of June 2025 to allow local and international companies specialized in this field to display their services and products to a large segment of visitors, which gives a greater opportunity for rapprochement between providers of these services and products and visitors.

#### معرض طرابلس للتجميل والأزياء

الوجهــة الفاخــرة لــكل فتــاة او امــراءة لأختيــار أفضــل المنتجــات وارقــى الخدمــات عــبر نخبــة مـــن المورديــن والمصنعــين عــلى المســتوى المحــلى والاقليمـــى والــدولى.

بهــذا تعــتزم شركــة صخــر إحــدى الــشركات الرائــدة فــي مجــال تنظيــم المعــارض و المؤتمــرات منــذ العــام 2004 م إقامــة « المعــرض الــدولي العاشــر للأزيـاء والتجميـل Beaut-Tex 2025» المزمـع إقامتــه وبمعــرض طرابلــس الــدولي، خــلال شــهر يــونــيــو 2025 لإفســاح المجــال أمــام الــشركات المحليــة و الدوليــة المتخصصــة فــي هـــذا المجــال لعــرض خدماتهــم ومنتجاتهــم عــلى شريحــة كبــيرة مــن الــزوار ممــا يعطــي فرصــه أكــبر للتقــارب بــين الــشركات المــزودة للخدمــات والمنتجــات والــزوار والمهتمــين والاعلامــين.



#### أهداف المعرض

لقـاء الـشركات والجهـات المشـاركة المحليـة والدوليـة و المســتثمرين لإبــراز منتجاتهــم وخدماتهــم وفتــح آفــاق تعــاون جديــدة فيمــا بينهــم.

> منح فرصة لجميع السيدات للتعرف على المنتجات والخدمات الحديثة في السوق. ربط العلاقات بين العارضين والشركات التجارية المحلية.

> > فتح الباب أمام الزوار للإستمتاع بتجربة تسوق جديدة وممتعة.

الترويـج للعارضـين مـن خـلال مشـاركة وحضـور المسـتثمرين والصحفيـين والمهتمـين والمؤسسـات والـشركات المتخصصـة الدوليـة والمحليـة.

#### Objectives of the exhibition

To meet with local and international service providers and investors to highlight their latest services and open new channels of cooperation among them.

Giving an opportunity to All womens to get to know the companies up close and compareservices without bothering to search for long hours.

Connecting relationships between exhibitors and local commerical companies Open the door for visitors to enjoy a new and enjoyable shopping experience

Promoting exhibitors through the participation and presence of investors, journalists, and thoseinterested in specialized international and public institutions and companies.









## Target specializations for the exhibition

- Jewellery and precious stones companies
- Wedding dresses and gowns companies
- Watches and accessories companies
- Women s clothes and accessories
- companies sleepwear and underwear
- Shoes and bags companies
- Skin care products companies
- Incense and perfume companies
- Wedding servies and decor companies
- Sweets and chocolate manufactiring companies
- Photography and documentation services for weddings and events





#### التخصصات المستهدفة للمشاركة في المعرض

- شركات المجـوهـرات والأحجار الكريمـة
  - شركات فساتيــن الأفـراح والعبـاءات
  - شركات الســاعــات والإكســــسوارات
  - شركات الملابس النسائية ومكملاتها
- شركات ملابس النوم والملابس الداخـلية

  - شركات منتجات العناية بالبشرة
    - شركات العطور والبخور
  - شركات خدمات الافراح والديكورات
  - شركات صناعة الحلويات والشكلاطة
- خدمات تصوير وتوثيق الافراح والمناسبات

#### ما يقدمه المنظمون عند الحجز:

#### What the organizers provide upon booking?



مقسم نموذجي للجناح الحد الأدني
للمساحة المحجوزة 9 متر.

- Standard partition Includes exhibition international décor.
- Design and setting up of standard design showroom.
  - .قماد علاقات، تأشیرات، کلاقات عامة. Visas, Airport Services, hotel reservations, public relations support.

#### The pavilion will not be delivered to the exhibitor until the full price of the reservation has been paid

| 550DLY m <sup>2</sup> | Equipped suite   | 01 |
|-----------------------|------------------|----|
| 500DLY m <sup>2</sup> | Unequipped suite | 02 |

#### لا يتــم تسليـم الجنــاح للعــــارض إلا بعد تسديد قيمة الحجز كاملة

| 550 دينار للمتر المربع | جناح مجهز     | 01 |
|------------------------|---------------|----|
| 500 دينار للمتر المربع | جناح غير مجهز | 02 |



### الدعاية والإعلان:

تلتزم الشركة المنظمة بالإعلان عن طريق القنوات التالية:

The Organizer is committed to do advertising through the following channels:



- Inviting officials of local companies specialized in the field of the exhibition.
- فعاليات المعرض.
- اليبيين لحضور Inviting Libyan businessman and women to attend the exhibition activities.
- الإعلانات الممولة في صفحات التواصل الإجتماعي.
  - Sponsored ads on social media pages.
  - اللوحات الإعلانية على الطرقات العامة.
    - Billboard on public roads.
    - الاذاعة المسموعة.
      - Audio broadcasting.
      - البتصال المباشر.
        - Direct contact with Exhibitors.

      - .Direct invitations دعوات مباشرة.

        - VIP invitations. حعوات

#### دلال المعرض:

يصدر عبن المعبرض دليبل إلكترونبي يحتبوي عبلي أسبماء وعناويــن المشــاركين مــع التعريــف بنشــاط كل شركــة تــدرج مجانىا وكذليك إضافية الإعلانيات الخاصية بالتشركات يتبم تصميمهــا وتســليمها إلى الشركــة المنظمــة فــى فــترة أقصاهـا 30 يـوم قبـل بـدء المعـرض ويتحمـل مصاريـف ذلـك الشركــة العارضــة.

في حال رغبة اي شركة مشاركة في نشر اعلان اضافــي خاص بها بالدليل الالكتروني سيكون بمقابل وفق الآتي

#### **Exhibition catalog**

A directory exhibition will be issued containing names, addresses of exhibitors, with an introduction of each company s activity. Each exhibitor company will be listed for free on the directory. Advertising and activities of exhibitor's companies must be designed and delivered to the organizing company within maximum 30 days before the exhibition day.

If any company wishes to publish an additional advertisement in the electronic directory, it will be subject to a fee as follows

| ودي ديد وه وه | — O—-: <del>-0</del> : O- |              | 7,  | , |
|---------------|---------------------------|--------------|---|---|
|               | Price                     | Description  |   | -/-                                     |
|               | 1000 DL                   | Full page A5 | 01  |   |
|               | 500 DL                    | Half page A5 | 02  |   |
|               |                           |              | لومات<br>ال بنا                                       | للمزيد من المع<br>يمكنكم الاتص          |
|               |                           | -            | -218 91-0572323<br>-218 91-0562323<br>-218 91-0562323 | حى الأندلس طرابلس - ليبيا               |